
Z á p i s n i c a 
 

zo zasadnutia komisie zdravotníctva a sociálnych vecí  pri MZ vo Fiľakove, 

konaného dňa 29.júla 2020. 

 

Prítomní : podľa pripojenej prezenčnej listiny 

Program: 1. Otvorenie 

                  2. Návrhy Plánu práce komisie na 2.polrok 

                  3. Aktuálne záležitosti mesta v našej oblasti 

                  4. Záver 

K bodu č.1: 

Zasadnutie komisie otvoril a členov komisie privítal jej  predseda Jozef Tankina.  

K bodu č.2: 

Členovia komisie dostali za úlohu navrhnúť okruhy  a konkrétne témy, ktoré by chceli 

zaradiť do plánu práce na 2.polrok 2020, ktorý  je súčasťou tejto zápisnice. 

K bodu č.3: 

Predseda komisie informoval o situácii s uvoľňovaním bytov v tzv.“depe“ na Biskupickej 

ulici, ktoré sú už v nevyhovujúcom stave, bývajú v nich značne neprispôsobiví občania 

a na ich spolužitie s ostatnými obyvateľmi spoločného dvora už mestu prišla aj sťažnosť. 

K tomuto konkrétnemu problému bolo zvolané aj občianske fórum s obyvateľmi 

dotknutých bytoviek a o jeho priebehu nás členovia komisie podrobne informovali. Tiež 

sa zhodli na tom, že mestu chýbajú možnosti poskytnúť obyvateľom viacstupňové bývanie 

(útulok, nízko štandardné byty, ubytovne) a tak je v takýchto prípadoch postup sťažený, 

lebo najmä rodiny s malými deťmi nie je kam presťahovať.  

Predseda komisie, aj ako zamestnanec n.o. Nezábudka, informoval len vo všeobecnej 

rovine o opatreniach, ktoré n.o. zaviedla počas korony a podľa tel. informácie riaditeľky, 

sa počas tohto obdobia nič mimoriadne v ich zariadení nestalo, klienti, zamestnanci, 

rodinní príslušníci aj verejnosť rešpektovali v plnej miere všetky obmedzenia 

a nezaznamenali, ani počas testovania, žiadny pozitívny prípad.  

  

K bodu č.4: 

Keďže členovia komisie nemali žiadne ďalšie návrhy do zápisnice,   predseda zasadnutie 

komisie ukončil. 

 

   

                                                                                                              Jozef Tankina, v.r. 

                                                                                                               predseda  komisie 

Zapísala:  

Iveta Cíferová, tajomníčka komisie 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

P l á n     p r á c e    k o m i s i e    z d r a v o t n í c t v a,    

a    s o c.     v e c í    n a   2.   p o l r o k    2 0 2 0 
  

 

 

Júl: 

Príprava a schválenie plánu práce na 2.polrok 2020. 

Aktuálne záležitosti mesta v našej oblasti 

Rôzne 

 

September: 

Zasadnutie  v n.o. Nezábudka, resp. v Klube dôchodcov a účasť na Dni dobrovoľníctva 

(ak bude tento rok) 

Aktuálne záležitosti mesta v našej oblasti 

Rôzne 

 

Október: 

Zmeny v sociálnej oblasti v r.2020 -  zákony, úpravy dávok, dôchodkov a iné informácie  

Aktuálne záležitosti mesta v našej oblasti 

Rôzne 

 

November: 

Zasadnutie k návrhu rozpočtu mesta na rok 2021 

Aktuálne záležitosti mesta v našej oblasti 

Rôzne 

 

December: 

Vyhodnotenie činnosti komisie v r.2020 a návrh plánu práce na 1.polrok 2021 

Aktuálne záležitosti mesta v našej oblasti 

Rôzne 

 

 

 

Plán práce bol schválený na zasadnutí komisie dňa 29.7.2020. 

 

 

 

 

 

 

 


